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Abstract (en)
The clamp comprises a clamp housing (24) positioned under the vehicle, equipped with a fixed jaw (22) which projects downwards, and a moving
jaw (23) which co-operates with the fixed one to grip and release the cable. The moving jaw is connected to a control mechanism comprising a
first order lever (26) and an elbow joint with two arms (28) which lie in line when the two jaws are in their locked position. One of the two arms of
the elbow joint is telescopic and spring loaded, and the other is connected to a power cylinder. The clamp is also designed so that the jaws can be
changed to suit cables of different dimensions.

Abstract (fr)
Un véhicule d'une installation de transport en site propre à câble tracteur 11 est équipé d'une pince débrayable 21 fixée en-dessous du véhicule. Le
mors mobile 23 de la pince est agencé en un levier coudé 26 monté à pivotement sur un axe fixe 25, disposé au-dessus du logement du câble entre
les mors 22,23 de la pince. Le levier coudé 26 coopère avec une genouillère 29 ayant une bielle télescopique 28 à ressort 32 et un vérin commande
l'extension et la brisure de la genouillère pour provoquer la fermeture et l'ouverture de la pince. Les mors 22,23 sont démontables. <IMAGE>
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